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Protokoll 09:07

Styrelsemöte 20091206
 
 
Närvarande:                         Bengt Nyström (Ordförande)                    

Erica Johansson (Ordinarie ledamot)
Anders Huldt (Ordinarie ledamot)
David Albinsson (Ordinarie ledamot)
Camilla Siren (Suppleant)
 

§ 1                 Ordförande förklarade mötet öppnat.
 
§ 2                 Förslag till dagordning godkändes.
 
§ 3                 Föregående protokoll godkändes.
 
§ 4                 Föreningens ekonomiska läge redogjordes.
 
                      Prognosen för året kvarstår med ett underskott om cirka 180.000 kronor.
                     
                      Underskottet beror i första hand av extra ordinära kostnader för reparation av VA

anläggning samt utökat behov av underhåll av samfällighetsföreningsföreningens
anläggningar.

 
                      Styrelsen gav kassören i uppdrag att verkställa bokföringen av nyttjandet av

reparationsfond om 107.000 kronor.
 
                      Resterande underskott regleras med balanserade vinstmedel.
 
                      Kassören gavs uppdrag att i föreslagen budget för 2010 och i debiteringslängd för 2010

2011inkludera fem debiteringstillfällen med nuvarande avgift. Den extra debiteringen
föreslås till 31:a maj 2010.

                      Målet med den extra debiterningen är att stärka samfällighetsföreningens soliditet och
ge finansiellt utrymme för utökat underhåll.

 
§ 5                 Vattenmätarna har ej gått att läsa av enligt huvudmannen. Bl a behöver    brunnarna
dräneras och ev kommer samfällighetsföreningen själv att                   behöva göra en avläsning.
 
§ 6                 Övriga fastighetsarbeten.
                      Önskemål har inkommit till styrelsen om utökning av gatubelysning inom delar av

området. Styrelsen beslutade att inhämta offerter för åtgärderna, vilka årsmötet skall
kunna ta ställning till.

 
§ 7.                Övrigt
                     
                      Fortfarande finns problem för vissa av oss att kunna komma ut ur sina garage med

anledning av att bilar parkeras felaktigt. Detta är lätt åtgärdat. Följ
parkeringsanvisningarna!

                     
                      Släpvagnar skall ej stå på uteparkeringarna.
 
 
§ 9                 Nästa styrelsemöte bestämdes till onsdag 27 jan kl. 20:00 i Knallen
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                      Vid protokollet                                           Justeras                               
                     
                     
 
                      David Albinsson/Erica Johansson                Bengt Nyström


